
Krrysztof Kowalski

Radny Rady Miasta

Wloctrawka

Wloclawek 26.71,.2079 r.

Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracarn sig z proSbq o zabezpieczenie Srodk6w w bud:Zecie miasta Wloclawka na

zakup i montaz nowoczesnych, wykonanych w technologii led zrak6w drogowych D6

idormuj4cych o przejSciu dla piesrych. Ponadto bardzo proszg o wykonanie doSwietlenia

wsrystkich przej 36 dla pieszych w naszym mieScie.

PrzejScia dla pieszych, szczeg6lnie te bez sygnalizacji SwietLnej, s4 bardzo

niebe4pieczne dla pieszych. Znakt drogowe informuj4ce o przejSciu s4 niedostatecznie

widoczre a sanio przejScie bar:dzo czgsto tonie w ciemnoSciach. W zeszlym roku w Polsce na

pasach zdarrylo sig ponad 4 tysi4ce wypadk6w w kt6rych zgtnENo 285 piesrych. R6wniez we

Woclawku zdarualy sig w ostatnich latach wypadki na przejficiach dla piesz,ych w kt6rych

niestety byiy ofiary Smiertelne.

Dbaj4c o beryieczefstwo mieszkanc6w Woclawk a bardlzo proszg Pana Prezydenta i

sfuZby jemu podlegle o pilne rorvtiqzante w/w problemu'

Zpowuhantem
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